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ZAPYTANIE 
 

Na podstawie art. 24 ust. 3 i 5 Ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym  gminnym (Dz. U. 
z 2018 r. poz. 994 , poz. 1000, poz. 1349, poz. 1432 ) oraz §68 4 Statutu Gminy Łapy stanowiącego załącznik do 
uchwały Nr LIV/452/18 Rady Miejskiej w Łapach z dnia 13 listopada 2018r. w sprawie uchwalenia Statutu Gminy 
Łapy (Dz. Urz. Woj. Podl. poz.4651 z 20 listopada  2018r.) zwracam się z prośbą o przedstawienie przez Pana 
Burmistrza informacji i wyjaśnienia co do: 

 
Rozbieżności w ilości wytworzonych przez mieszkańców Gminy Łapy odpadów w 2019 r., które wskazane 
są w oficjalnych dokumentach urzędowych, a mianowicie: 

1) Materiale przesłanym radnym w styczniu 2020 r., który został podpisany przez Pana K. Dudzińskiego,   
Z-cę Burmistrza. 

2) Raporcie o stanie Gminy Łapy za 2019 r.  
3) Analizie stanu gospodarki odpadami za 2019 r. 
4) Informacji o funkcjonowaniu PEC w Łapach sp. z o.o. przesłanej w sierpniu 2020 r. 
5) Danymi wskazanymi w OPZ do przetargów na: „Odbiór i zagospodarowanie odpadów komunalnych od 

właścicieli nieruchomości zamieszkałych na terenie Gminy Łapy” 
 

Niniejsze zapytanie kierowane jest w formie pisemnej, ponieważ nie otrzymałam dotychczas odpowiedzi, 
pomimo takiego wniosku ustnego z posiedzenia Komisji wspólnych w listopadzie i sesji w grudniu 2020 r. Ilości 
odpadów we wskazanych dokumentach są różne i wynoszą od 3.731,88 Mg do 6.437,90 Mg. 

 
Z poważaniem 
 

  


